

《单词百科:marksmanship是什么意思?marksmanship怎么发音?marksmanship的解释和用法》

英语单词marksmanship是什么意思?marksmanship怎么读?marksmanship怎么发音?英语巴士为您整理了marksmanship的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



marksmanship怎么读

marksmanship的读音:[m :ksm n p]

marksmanship的意思

1、n.枪法,射击术;

marksmanship的双语例句

1. As far as marksmanship is concerned, I don't place in my company.



论射击技术,在我们连里可数不着我.

2. Fink: american frontiersman and folk hero known for his marksmanship, fighting skills, and braggadocio.

芬克: 以枪法 、 斗技和吹牛而出名的美国拓荒者和民间英雄人物.

3. Encouraged by this success, Rutherford and his colleagues looked for other targets for their marksmanship.

卢瑟福和他的同事们在这一成功鼓舞下,又在为他们的射击术寻求别的靶标.

4. He showed wonderful marksmanship and hit the enemy hard.

他表现出惊人的枪法,给了敌人以沉重的打击.

5. They practised marksmanship every day.

他们每天练习枪法.

6. Improving Marksmanship increases basic bow damage, and increases damage dealt by bow skills.

强化射术提高弓箭伤害及弓技能的伤害.

7. Thus explaining the Marksmanship first, Survival second build.

因此先加射击后加生存.

8. She snatched at every chance to improve her marksmanship.

她抓住一切机会提高射击技术.

9. Basic individual qualities include shooting accuracy (marksmanship), balance, concentration, coordination, nerves and sense of timing.

射击运动员的个人基本素质抱括射击的精确性, 平衡, 注意力集中协调, 心理稳定和时间感觉.

10. Xiao Wang did not practise hard, so he failed the marksmanship test.

小王平时训练不刻苦, 以致射击考核没有及格,

11. You begin at IvI 10 by allocating points into your Marksmanship Talent in this order.

从10级的时候你就可以按照这个顺序给你的射击天赋加点了.

12. All I can say is the best talent build for hunters are Marksmanship followed by Survival.

我能告诉你们的是最好的猎人天赋分配是射击搭配生存.

13. He did not practice hard, so that he failed the marksmanship test.

他平时训练不刻苦,以致射击考核没有及格.

14. Aimed Shot (Marksmanship) now reduces healing done to that target by 50 % for 10 seconds.

瞄准射击(射击系)现在将在10秒内降低对目标的治疗效果50%.

15. The soldiers are diligently practicing their marksmanship.

战士们正在射击场上苦练枪法.

以上是英语巴士为您整理的marksmanship怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于marksmanship的用法、marksmanship的释义、marksmanship的相关详情请点击:https://enbs.cn/marksmanship